

亞際文化研究國際碩士學位學程(台灣聯合大學系統)

106 學年度

| | |
|--------------------------------|---|
| 最低修業年限 | 2 年 |
| 應修學分數 | 24 學分 |
| 應修(應選)課程及符合畢業資格之修課相關規定(如無,則免填) | <ol style="list-style-type: none"> 1.必修:「亞際文化研究導論」3 學分、「論文研究方法」3 學分。 2.專業領域選修 9 學分:學生應根據其研究發展方向,於本學程之「批判理論與亞洲現代性」、「當代思潮與社會運動」、「性/別研究」、「視覺文化」重點研究群中選定一專業領域,並選修至少 9 學分。 3.選修學程外課程及學分抵免,以 9 學分為上限,需向本學程提出申請,由各校辦公室主任核定。 |

International Master's Program in Inter-Asia Cultural Studies (University System of Taiwan) Academic Year 2017

| | |
|----------------------------|--|
| Minimum Study Period | Two Year |
| Total Required Credits | 24 Credits |
| Curriculum and Regulations | <ol style="list-style-type: none"> 1.Required Course: Introduction to Inter-Asia Cultural Studies (3 credits) and Research Methodology and Thesis Writing (3 credits). 2. Students should choose area of concentration from Four Major Research Cluster in the Program: “Critical Theory and Asian Modernity”, “Contemporary Thought-trends and Social Movements”, “Gender/Sexuality Studies”, “Visual Culture Studies”, and take at least 9 credits. 3. With approval from the Office Coordinator, students may take courses outside this program up to 9 credits. |